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Výročná správa o činnosti Rady školy pri Základnej škole 
s materskou školou, Hlavná 267, 076 12 Kuzmice za 

kalendárny rok 2019 
 

 
 
Rady školy pri Základnej škole s materskou školou, Hlavná 267, 076 12 Kuzmice je zriadená 
podľa § 24 zákona NR SR č.596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov, vyhlášky Ministerstva školstva Slovenskej republiky 
č.291/2004 Z.z. ,ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej 
samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom zabezpečení s pôsobnosťou v 
rámci školy,  pri ktorom je zriadená. 
 
Rada školy  je iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje a presadzuje 
verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov a ostatných 
zamestnancov školy  v  oblasti výchovy a vzdelávania. Plní tiež funkciu verejnej kontroly, 
posudzuje a vyjadruje sa k činnosti školy a školských zariadení z pohľadu školskej 
problematiky. Žiadny kontrolný orgán nemá v kompetencii kontrolovať činnosť rady školy. 

 
 
Rada školy v roku 2019 pracovala v zložení: 
 
1. Tomáš Baran -  delegovaný zástupca zriaďovateľa 
2. Ing. Štefan Gizela -  delegovaný zástupca zriaďovateľa 
3. Vladimír Klima – delegovaný zástupca zriaďovateľa  
4. Melánia Maďoranová – zvolený zástupca rodičov                                                      .. 
5. Mgr. Alena Makovcová – zvolený zástupca pedagogických zamestnancov                                             
6. Mikuláš Maťaš - zvolený zástupca rodičov 
7. Lukáš Pástor – delegovaný zástupca zriaďovateľa                                                        
7. Mária Takáčová – zvolený zástupca nepedagogických zamestnancov                                                         
8. Lenka Tomková – od 1. 9. 2019 Ing. Lucia Lukáčová – zvolený zástupca rodičov                                                         
9. Mgr. Zuzana Vašková – zvolený zástupca pedagogických zamestnancov                                           
11. Ing. Marek Závodský – zvolený zástupca rodičov                                                
 
 
Rada školy mala v kalendárnom roku 2019 4  zasadnutia. 
 
1. 1. zasadnutie rady školy sa konalo 16. januára 2019. 
 

Prvého zasadnutia RŠ sa z 11 členov zúčastnili 9 členovia.  

 Program zasadnutia rady školy otvorila predsedníčka RŠ Mgr. Zuzana Vašková. 
Predniesla program zasadnutia, ktorý bol radou školy jednohlasne schválený. 

 Voľba zástupcu predsedu rady školy - prebehla voľba  podpredsedu rady školy. Za 
podpredsedu rady školy bola navrhnutá Mgr. Alena Makovcová, ktorá s nomináciou 
súhlasila. Mgr. Alena Makovcová sa jednomyseľne stala podpredsedníčkou rady 
školy. 



 Predstavenie nových členov rady školy - predsedníčka rady školy Mgr. Zuzana 
Vašková  predstavila nových členov rady školy z obecného zastupiteľstva: Vladimír 
Klíma, Ing. Štefan Gizela, Lukáš Pástor. 

 Správa o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2018  a oboznámenie členov rady    
s rozpočtom na rok 2019 - riaditeľka školy Mgr. Jozefína Martončíková predniesla 
správu o financovaní a vynaložených finančných prostriedkoch v roku 2018 a zároveň 
informovala prítomných  predpokladaných výdavkoch na rok 2019. 

 Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy - Mgr. Alena Makovcová, 
zastupujúca pedagogických zamestnancov materskej školy, priblížila výchovno-
vzdelávaciu činnosť, aktivity a akcie v spolupráci s rodičmi v materskej škole. 

 (Športujeme v jeseni - Detské miestne herné ihrisko, Dopravné ihrisko, Pieskovisko, 
Deň mlieka, Týždeň zdravej výživy, Deň jablka, Besiedka - Úcta k starším - II. trieda 
predškoláci, Projekt -  Čisté ruky, Moja dedina , moja vlasť - v spolupráci s Obecným 
úradom, Mikuláš v MŠ, Advent - ľudové tradície, Vianočná burza v MŠ, Zimné hry na 
snehu, Karneval, Fašiangy po kuzmicky, Hlasné čítanie rodičov, Z rozprávky do 
rozprávky, Návšteva predškolákov v ZŠ, Turistická vychádzka, Exkurzie -  Gazdovský 
dvor a Múzeum a kultúrne centrum južného Zemplína v Trebišove, Vynášanie 
Moreny, Maľované vajíčko, Deň matiek, Deň detí, Výlet s predškolákmi) 

 Predsedníčka rady školy Mgr. Zuzana Vašková a riaditeľka školy Mgr. Jozefína 
Martončíková odprezentovali jednotlivé aktivity a projekty školy. 

 (Výstava o Harry Poterrovi, Biela Pastelka, Európsky týždeň jazykov, Ruženec za 
pokoj a mier, Výstava - Plody jesene, skupinové vyučovanie o hubách, Aj k nám 
prišiel Mikuláš, Pasovanie prvákov, Výchovný koncert Očová, rozvoj čitateľskej 
gramotnosti, Projekt Záhrada) 

 Vyhodnotenie spolupráce základnej školy s materskou školou a rodičovskej rady - 
Mgr. Alena Makovcová opísala spoluprácu základnej školy s materskou školou a 
rodičovskou radou za prvý polrok školského roka 2018/2019. V rámci pobytu vonku v 
jesenných mesiacoch deti MŠ využili dopravné ihrisko pri ZŠ.  Zámerom bolo 
oboznámenie sa s novými dopravnými skutočnosťami a využitie zážitkového učenia 
sa v reálnych situáciách s kamarátmi. Predškoláci sa zúčastnili Jesennej výstavy v 
ZŠ a prispeli svojimi výrobkami z prírodnín. V oblasti rozvíjania predčitateľskej 
gramotnosti bola deťom sprostredkovaná možnosť vnímať s citovým zaangažovaním 
bábkové divadlo Zlaté kura v školskej telocvični. V období Adventu sa deti oboznámili 
s ľudovými tradíciami, formou Vianočnej burzy v spolupráci s rodičmi a ZŠ. Ďalej 
informovala o priebehu spolupráce v zbere vrchnákov- Choré pet a v zbere papiera. 

 UZNESENIE z 1. zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou 
Kuzmice  
Rada školy berie na vedomie 
1. Správu o čerpaní financií z rozpočtu školy v roku 2018 a návrh rozpočtu na rok 
2019 
2. Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy 
3. Vyhodnotenie spolupráce základnej školy s materskou školou   a rodičovskej rady 

 
2. 2. zasadnutie rady školy sa konalo 10. 4. 2019. 
 
Na druhom zasadnutí RŠ sa z 11 členov zúčastnili 10 členovia.  

 Zasadnutie Rady školy otvorila a viedla predsedníčka Rady školy Mgr. Zuzana 

Vašková. Prítomní jednomyseľne schválili navrhnutý program rokovania. 

 Pani Mgr. Alena Makovcová zastupujúca pedagogických zamestnancov MŠ priblížila 

činnosti a aktivity, ktoré boli organizované hravou formou, dramatizovaním a formou 

rôznych hier a súťaží. Osvedčené aktivity pre deti a rodičov, ktorými sa spestruje a 

obohacuje život detí v MŠ. Na príprave a organizácii sa podieľali pedagogickí a 

nepedagogickí zamestnanci, ale aj zákonní zástupcovia detí. Oboznámila RŠ s 

plánovanými akciami, čo sa týka exkurzií, výletu, programu z príležitosti Dňa matiek 



atď.  Zhodnotila a priblížila depistážne, psychologické vyšetrenie, úroveň školskej 

pripravenosti detí. Výsledky depistáže boli odkonzultované s rodičmi.  

Mgr. Zuzana Vašková informovala prítomných o vzdelávacích výsledkoch žiakov, 

výsledkoch v predmetových olympiádach a súťažiach, v ktorých žiaci základnej školy 

pravidelne dosahujú výborné umiestnenia. 

 Riaditeľka školy Mgr. Jozefína Martončíková  poskytla informácie k zápisu do 1. 

ročníka, pre školský rok 2019 / 2020. Oboznámila s termínom zápisu 12.04.2019 a 

pripravovaným slávnostným programom. 

 Mgr. Zuzana Vašková zhodnotila úroveň spolupráce s rodičmi, vyzdvihla prácu členov 

výboru rodičovského združenia pod vedením predsedníčky združenia Ing. Lucie 

Lukáčovej. Pani Melánia Maďoranová spomenula podporu rodičovského združenia 

formou poukázania 2% daní  a uviedla, ako sa z príspevku 2% v roku 2017 podarilo 

vybudovať dopravné ihrisko v areáli ZŠ. Upozornila na nedostatky  a úpravu terénu 

dopravného ihriska. Zároveň navrhla možnosť zmysluplného využitia dopravného 

ihriska pre verejnosť počas víkendov na oddych rodičov s deťmi. 

 Predsedníčka rady školy Mgr. Zuzana Vašková predniesla Výročnú správu o činnosti 

rady školy za kalendárny rok 2018. 

 V diskusií sa na podnet vedúcej školskej jedálne Márie Takáčovej rozoberali 

problémy stravovania - ako je škola pripravená na nový zákon o stravovaní, ako sa 

vie prispôsobiť kapacitne, pracovné sily, problémy, zodpovednosť pri nahlasovaní 

stravy. Pani Melánia Maďoranová  apelovala na riešenie problémov pri úrazoch a 

nedostatočnej informovanosti rodičov. Pán Tomáš Baran sa zaujímal o dôvod 

preradenia žiaka 1. ročníka Nikolasa Koru do materskej školy. Pani riaditeľka Mgr. 

Jozefína Martončíková uviedla vysvetlenie, bolo rozhodnuté na základe posúdenia 

psychológom a pediatrom. Pani riaditeľka Mgr. Jozefína Martončíková oboznámila 

členov RŠ s pripravovanou akciou pod názvom Deň Zeme v spolupráci s pánom 

Vladimírom Klímom a členmi rybárskeho krúžku. Bola zameraná na oblasť 

odpadového hospodárstva a ochrany prírody a účelom bolo zvýšiť environmentálne 

povedomie žiakov. Mgr. Alena Makovcová vyzdvihla spoluprácu s elokovaným 

pracoviskom Strednej odbornej školy technickej Košice. Pán Tomáš Baran sa 

informoval o náplni činnosti pedagogických asistentov v MŠ. 

 Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ, Hlavná 267, Kuzmice 076 12, 

konaného dňa 10.04.2019 o 16.00 hod.  

Rada školy berie na vedomie 

1. Informácie o aktuálnych činnostiach, aktivitách a problémoch základnej 

a materskej školy, 

2. Informácie o zápise žiakov do 1. ročníka,  

 3. Výročnú správu o činnosti rady školy za kalendárny rok 2018 

 

 

3. 3. zasadnutie rady školy a konalo 5. 6. 2019 

 Zasadnutie rady školy otvorila a viedla predsedníčka rady školy Mgr. Zuzana 

Vašková. Prítomní boli oboznámení s programom zasadnutia. 

 Predsedníčka rady školy Mgr. Zuzana Vašková vyhodnotila výchovno-vzdelávaciu 

činnosť, jej výsledky a podmienky  za školský rok 2018/ 2019. Všetci prítomní sa mali 

možnosť k tomu vyjadriť. Mgr. Alena Makovcová zastupujúca pedagogických 

zamestnancov MŠ priblížila výchovno-vzdelávaciu činnosť MŠ za školský rok  

2018/2019. Vyzdvihla účasť detí MŠ v jednotlivých výtvarných súťažiach. 



Zhodnotila a priblížila depistážne psychologické vyšetrenie so zameraním na školskú 

spôsobilosť detí. Uviedla problémy v MŠ so zníženým počtom detí z dôvodu zvýšenej 

chorobnosti detí (chrípkové obdobie). Upozornila na akútne respiračné ochorenie - 

čierny kašeľ. Priblížila úzku spoluprácu s Regionálnym úradom  verejného 

zdravotníctva so sídlom  v Trebišove. Informovala o realizácii izolácie a eliminácie 

osôb s ochorením čierneho kašľa a kontrole očkovaní. 

 V pripomienkach p. Melánia Maďoranová, vyslovila uznanie a pochvalu pedagógom 

zodpovedným za úspešný priebeh a starostlivosť pri vzdelávacej akcii : Škola v 

prírode. Predsedníčka rady školy priblížila priebeh lyžiarskeho výcviku. Vydvihla 

disciplinovanosť žiakov a zodpovedný prístup zúčastnených pedagógov a 

zdravotníka. Pán Tomáš Baran sa zaujímal o prevenciu a kontrolu respiračných 

ochorení. 

 Mgr. Zuzana Vašková zhodnotila školskú úspešnosť žiakov pri monitorovaní 

výchovno-vzdelávacích výsledkov a prijímaní na stredné školy. 

 Predsedníčka rady školy Mgr. Zuzana Vašková podala informácie o využívaní 

priestorov školy. Výmena priestorov pre školskú družinu a rozšírenie priestorov 

školskej jedálne. 

 Predsedníčka rady školy Mgr. Zuzana Vašková predniesla vyhodnotenie 

koncepčného zámeru rozvoja školy za školský rok 2018/2019 . Koncepčný zámer 

rozvoja školy sa oproti školskému roku 2017/2018 zvýšil m na 80%. V oblasti 

výchovno-vzdelávacieho procesu prebiehalo monitorovanie výchovno-vzdelávacích 

výsledkov žiakov školy. Zaviedol sa čipový systém  elektronickej dochádzky pre 

žiakov, elektronická triedna kniha, nová webová stránka školy, Zvýšil sa dôraz rozvoj 

čitateľskej a finančnej gramotnosti. V rámci environmentálnej výchovy sa uskutočnila 

beseda s ornitológom.  Vzdelávací proces sa o.i zameriaval na zvyšovanie školskej 

úspešnosti. Opätovne sa vytvoril nultý ročník, rozvoj športu sa realizoval aj lyžiarskym 

a plaveckým výcvikom a školou v prírode. 

Nesplnené zámery - vytvorenie výberových tried, matematická a jazyková orientácia 

na podporu rozvoja intelektovo na daných žiakov, realizácia otvorených vyučovacích 

hodín pre rodičov – Dni otvorených dverí. 

V oblasti rozvoja materiálno  - technických podmienok školy pretrváva problém 

modernizácie, vybavenia kabinetov a učební. Mnohí vyučujúci nemajú možnosť 

využívať interaktívne tabule, nakoľko ich na škole nie je dostatok, rieši sa to s 

výmenou učební s ostatnými vyučujúcimi, čo sa nie vždy dá. 

 V diskusií sa na podnet vedúcej školskej jedálne Márie Takáčovej rozoberali 

problémy stravovania (záväzná prihláška na stravovanie v zariadení školského 

stravovania, kapacitne priestory a pracovné sily, zavedenie elektronického systému 

prihlasovania a odhlasovania zo stravy, zabezpečenie všetkých materiálno-

technických úloh spojených s prevádzkou. 

Pán Mikuláš Maťaš vyjadril nespokojnosť pri plnení pracovných povinností 

vyplývajúcich z pracovnej náplne školníka. Nedostatočná úprava, kosenie v areáli MŠ 

a neprimeraný prístup k jeho povinnostiam, vytvárať technické podmienky pre plynulú 

prevádzku školy. Prítomní členovia rady školy sa zhodli na prešetrení a vyvodení 

následkov. Pani Melánia Maďoranová apelovala na realizáciu zberu papiera ktorý sa 

uskutoční 14. 6. 2019 a jeho bezproblémovú organizáciu . Pán Mikuláš Maťaš  

upozornil na fajčenie zamestnancov v areáli školy. Členovia Rady vyjadrili 

nespokojnosť a nevyhnutnosť prijať opatrenia na  dôsledne dodržiavanie zákona o 

ochrane nefajčiarov. 

 Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ, Hlavná 267, Kuzmice 076 12, 

konaného dňa 05.06.2019 o 16.00 hod.  



 Rada školy berie na vedomie 

1. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl, 

2. Vyhodnotenie koncepčného zámeru, 

Rada školy odporúča vedeniu školy 

- prešetriť a vyvodiť dôsledky pri porušení a neplnení pracovných povinností 

vyplývajúcich z pracovnej náplne školníka, 

- dôsledne dodržiavanie zákona o ochrane nefajčiarov. 

4. 4. zasadnutie RŠ sa konalo 23. 10. 2019 

 Zasadnutie rady školy otvorila a viedla Mgr. Zuzana Vašková (predsedníčka rady 

školy). Prítomní boli oboznámení s programom zasadnutia. 

 Predsedníčka rady školy opätovne prítomným členom upresnila zloženie rady školy:  

2 zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov 

1 zvolený zástupca nepedagogických zamestnancov 

3 zvolení zástupcovia rodičov ktorý nie sú zamestnancami školy 

4 delegovaní zástupcovia zriaďovateľa 

1 zvolený zástupca rodičov  pre MŠ 

 Riaditeľka školy Mgr. Jozefína Martončíková predniesla správu výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2018/2019. Táto správa je k 

nahliadnutiu na internetovej stránke link: 

https://zssmskuzmice.edupage.org/a/dokumenty-skoly 

 Riaditeľka školy predniesla koncepčný zámer rozvoja školy . Táto správa je k 

nahliadnutiu na internetovej stránke link: 

https://zssmskuzmice.edupage.org/a/dokumenty-skoly 

 Predsedníčka rady školy predniesla návrh plánu činností a zasadnutí rady školy na 

školský rok 2019/2020 a jeho schválenie. Prítomní ho prerokovali, dohodli sa na 

termínoch a programe zasadnutí. Jednomyseľne návrhy schválili. Schválené návrhy a 

pozvánky bude zasielať predsedníčka mailovou poštou. 

 Riaditeľka školy p. Martončíková informovala o priebehu kontrol na ZŠ : hygienická 

kontrola a kontrola dodržiavania zásad BOZP, hygiena v MŠ zameraná na 

pieskovisko. Predmetom školskej inšpekcie bola kontrola stavu a úrovne 

pedagogického riadenia, procesu a podmienok výchovy a vzdelávania v ZŠ, 

vyzdvihla vysokú odbornosť zamestnancov, poukázala na otvorenie nultého ročníka 

na ZŠ a rozšírenie priestorov učební. P. Maďoranová pripomienkovala možnosť 

vydávať v školskej jedálni mliečnu desiatu, p. Takáčová poukázala na problémy s 

uhrádzaním stravy, p. Klima vyjadril znepokojenie s bezpečnosťou a plynulosťou 

cestnej premávky pri ZŠ, hlavne v ranných hodinách, apeloval nachádzať riešenia 

dopravnej situácie, koordináciu a riadenie cestnej premávky pri škole, eliminovať a 

riešiť zníženie rýchlosti, p. Makovcová navrhla odstrániť betónové valce z areálu MŠ 

z bezpečnostných dôvodov, p. Maďoranová upovedomila a vyzvala k zapojeniu sa do 

projektu Domestos pre školy registráciou. Členovia rady školy sa živo zaujímali o stav 

školskej kuchyne a prebiehajúcu realizáciu novostavby MŠ. 

 UZNESENIE zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou 

Kuzmice konaného 23. 10 2019 

Rada školy berie na vedomie 

Návrh plánu činností a zasadnutí rady školy na školský rok 2019/2020 a jeho 

schválenie. 

 

 

https://zssmskuzmice.edupage.org/a/dokumenty-skoly
https://zssmskuzmice.edupage.org/a/dokumenty-skoly


Kuzmice 31. marca 2020                                             

Predsedníčka RŠ 

Mgr. Zuzana Vašková 

 


